
Verslag openbare vergadering ATO-Scholenkring | Maandag 17 oktober 2022 

Aanwezig: Ankie de Laat en Hajo Renkema (beide College van Bestuur), Xaveer Wanders, Anneke 

Kohnen, Debbie van Houten, Cor Katerberg (allen staf) 

1. Opening en mededelingen 

Dit is de eerste openbare vergadering van Hajo Renkema als interim-bestuurder. Ook enkele 

stafleden wonen de vergadering bij.  

Er zijn geen verzoeken van buiten gekomen om de vergadering bij te wonen. 

 

2. Actualiteit 

Het lerarentekort is – conform de landelijke trend – ook voor ATO-Scholenkring een grote uitdaging. 

De COVID-cijfers stijgen inmiddels weer. Conform de aanpak van het ministerie van OCW zitten we 
op dit moment in het scenario lichtgroen. Mogelijke wijzigt dit later dit jaar naar donkergroen.  

 

3. Kwartaalrapportage Q3  

In de kwartaalrapportage wordt de voortgang van de doelen uit de kaderbrief beschreven. Het 

college van bestuur loopt de teksten door en bespreekt de conceptconclusies. Deze zullen conform 
het besprokene worden aangepast. Overall-conclusie is dat het harde werken van alle medewerkers, 

zowel op de scholen als op de staf, loont. Het vraagt wel veel creativiteit om al het onderwijs steeds 

doorgang te laten vinden. 
 

Met betrekking tot onderwijskwaliteit kijken we tevreden terug op het inspectie-onderzoek, zowel 
voor wat betreft het proces als wat betreft de resultaten. De inspectie beoordeelt de kwaliteit van de 

Besturing, kwaliteitszorg en ambitie van ATO-Scholenkring als voldoende. Twee standaarden uit dit 

kwaliteitsgebied zijn voldoende. Dit zijn de standaarden visie, ambities en doelen en evaluatie, 
verantwoording en dialoog. De standaard uitvoering en kwaliteitscultuur heeft de inspectie met een 

goed gewaardeerd. Daar waar nodig of nuttig zijn elementen uit het rapport inmiddels in de 
kaderbrief 2022-2023 verwerkt.  

 

ATO-Scholenkring doet veel om voldoende personeel te hebben, het personeel goed toe te rusten en 
het personeel ook vitaal te houden. De landelijke trend van personeelstekort doet zich echter ook bij 

ATO-Scholenkring voor en uit zich bijvoorbeeld in het uitputten van de flexpool. 
 

De financiële prognose voor 2022 laat een tekort zien van € 372.000. Dat is een veel kleiner tekort 

dan eerder begroot. Op basis van de afgelopen jaren is onze ervaring dat de bijstelling van de 
bekostiging vanuit OCW niet voorspelbaar is.  In het laatste deel van de uitvoering van de begroting 

blijkt dat het eerder meevalt dan tegenvalt, vooral door de bijstelling van de bekostigingsvoet. Ook 
voor ATO-Scholenkring zullen de hogere energieprijzen effecten hebben. Die doen zich echter niet 

voor in 2022 omdat het huidige contract doorloopt tot december 2023.   

 
 

  



In de kwartaalrapportage zijn tevens de besluiten opgenomen, die het CvB in dit derde kwartaal 

heeft genomen. Dat zijn de volgende: 

  
 Besluitenlijst College van Bestuur 2022 derde kwartaal  
   

   

Datum   Besluit      
         
11 / 7   Het CvB besluit de SUVIS-regeling te benutten voor Merlijn en de Ontdekking     
11 / 7  Het CvB accordeert de publieksversie (‘jaarbeeld') van het jaarverslag 2021    
18 / 7   Het CvB besluit positief ten aanzien van zijinstroom MBO    
18 / 7   Het CvB accordeert de timing van de openbare vergaderingen    
29 / 7  Het CvB stelt de kaderbrief vast. Budgetten zullen later worden toegevoegd     
31 / 8   Het CvB stelt de kwartaalrapportage Q2 en het verslag van de openbare vergadering 

vast  
   

8 / 9  In de vergadering van de stuurgroep Kindcentrum Aan de Oosterplas van 8 september 
2022 is het besluit genomen om de post onvoorzien (€150.000, excl. BTW) in te zetten 
als (gedeeltelijke) dekking voor de sloop van de oude gymzaal. Dit besluit tot 
onttrekking van €150.000 (excl. BTW) is voor risico van de gemeente. ATO (bouwheer) 
tracht het gehele bouwproces financieel af te ronden binnen het aldus verlaagde 
budget.  

  

19 / 9  Voor het gebruik van RIO is e-herkenning nodig. Het CvB accordeert het geven van 
een inlogmogelijkheid aan administratieve krachten  

   

19 / 9  Het CvB  besluit dat de Onderwijsacademie de ATO academie gaat vormgeven, n.a.v. 
het programma van eisen.  

  

26 / 9  Het CvB besluit met betrekking tot de voorziening groot onderhoud over te gaan op 
een systeem van investeren en afschrijven. 

  

26 / 9  Het CvB mandateert het hoofd P&O waarderingstoeslagen voor OOP toe te kennen    
26 / 9   Met betrekking tot de WGA / ERD-verzekering is na EU-aanbesteding gegund 

aan  Loyalis   
  

26 / 9  Het CvB stelt het stagebeleid definitief vast, na instemming van de GMR    
26 / 9   Het CvB stelt de regeling Fisc Free definitief vast, na instemming van de GMR    
26 / 9  Het CvB accordeert de offerte van JijBent. Deze komt ten laste van de 

bestemmingsreserve  
  

 

4. Rondvraag en sluiting 

Het artikel van de statuten waar de openbare vergaderingen op zijn gebaseerd (artikel D5 lid 7) 
luidt:  

 
“De vergaderingen van het College van Bestuur zijn openbaar tenzij personen/privacygevoelige 

aangelegenheden en/of vertrouwelijke kwesties op de agenda staan en voorts indien het College 

van Bestuur tot beslotenheid van de vergadering beslist op haar moverende gronden.” 
 

De modus die hierin gevonden is het vier keer per kaar houden van een openbare vergadering, 
waarin de kwartaalrapportage wordt besproken. De ervaring leert overigens dat er geen gebruik 

wordt gemaakt van de mogelijkheid de vergaderingen bij te wonen.   


